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Protokół Nr XXXI.2017 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 18 maja 2017 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:05                                                             czas zakończenia: 15:00 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 XXXI Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 18 maja 2017 r. o godz. 13.00  

w Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

Pani Jolanta Kwiatkowska. 

 

Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał.  

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 10 radnych, (nieobecni Radna Gabriela Danelska, 

Radny Adam Doliński, Radna Agnieszka Kleczewska, Radna Anna Małek, Radny Wiesław 

Matusak). 

 

Przewodnicząca przywitała uczestniczących w Sesji: Zastępcę Wójta Pana Tomasza 

Gajewskiego, Radnych, Dyrektorów jednostek podległych, sołtysów, Komendanta Straży 

Pożarnej, pracowników urzędu. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

  Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnej 

Bogumiły Duraj, która wyraziła zgodę. 

 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odczytała proponowany porządek obrad. 

 

Porządek obrad XXXI Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXX Sesji Rady Gminy.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy  

o pracy miedzy sesjami. 

8. Informacja o umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 2016 roku. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

9.1. wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny działki nr 177 położonej w 

miejscowości Bronowo; 

9.2. wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny działki nr 246/1 położonej w 

miejscowości Mikoszewo; 
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9.3. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, działki nr 776/10 położonej 

w miejscowości Stegna w drodze bezprzetargowej na rzecz jej użytkowników 

wieczystych; 

9.4. określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2017; 

9.5. zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stegnie; 

9.6. określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów płatności, sposobu jej 

poboru, określenia inkasentów  oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

9.7. uchylenia Uchwały Nr V/28/2007 z dnia 30 marca 2007 roku w sprawie trybu 

przyznawania i rozliczania dotacji z budżetu gminy dla instytucji kultury; 

9.8. zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Stegna i jednostkom podległym, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania ulg; 

9.9. przyjęcia Programu Rozwoju Gminy Stegna na lata 2016 – 2020 z perspektywą do 

2025 roku; 

9.10. zmiany Uchwały Nr XX/159/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 24 maja 2016r. w 

sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych na terenie 

Gminy Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, opłaty dodatkowej oraz 

sposobu pobierania tych opłat; 

9.11. rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Stegna; 

9.12. rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Stegna; 

9.13. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017; 

9.14. zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 2016 w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2017-2030; 

9.15. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Stegna za 2016 r.; 

9.16. udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2016 r. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i informacje. 
 

Uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono. 

 

Na obrady dołączyli Radni Gabriela Danelska oraz Adam Doliński – stan Radnych 12. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska – Radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem z XXX Sesji Rady Gminy. Zapytała czy są jakieś uwagi.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego 

przyjęcie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za przyjęciem protokołu Nr XXX.2017 głosowało 11 radnych, 

1 radny wstrzymał się od głosu. 
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Ad. Pkt. Nr 5. 

 

Interpelacje i zapytania pisemne: 

 

Radna Gabriela Danelska – stanowi załącznik do protokołu 
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Ad. Pkt. Nr 6. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski przeprosił za nieobecność Pani Wójt w tak 

ważnym posiedzeniu Rady, z uwagi na sprawy zdrowotne nie może w dniu dzisiejszym 

uczestniczyć. 

 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 29.03.2017 r. – 18.05.2017r. 

przedstawił  Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski:  

 

Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawie: 

 

1. Zgodnie z przedłożonym projektem porządku obrad XXXI Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano Zarządzenia zgodnie z harmonogramem 

zamieszczonym w BIP UG Stegna.  

 

W zakresie spotkań: 

1. Udział w XXX Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. Spotkanie koordynacyjne w sprawie kierownicy rzeki Wisły w Mikoszewie w RZGW 

w Gdańsku, służb i instytucji zainteresowanych bezpieczeństwem turystów w rejonie 

ujścia Wisły; 

3. Spotkanie z dzierżawcą plaż w gminie Stegna w sprawie zapewnienia bezpieczeństwa 

i oferty turystycznej na plażach;  

4. Zorganizowanie przetargu na remont budynku mieszkalnego w Popowie zgodnie z 

decyzją Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego; 

5. Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 

2017/2018; 

6. Spotkanie z firmą Centrum Bezpieczeństwa Informatycznego realizującą zadanie 

pełnienia funkcji Administratora Bezpieczeństwa Informacji oraz świadczenia 

doradztwa informatycznego w urzędzie; 

7. Objazd plaż przeznaczonych na kąpieliska; 

8. Udział w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Gmin zorganizowanym w Krynicy 

Morskiej; 

9. Udział w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników CWŻ w Nowym Dworze 

Gdańskim; 

10. Udział w Jarmarku Wielkanocnym zorganizowanym przez Dyrektora GOK w Stegnie; 

11. Udział w spotkaniu dotyczącym realizacji zadania budowy drogi ekspresowej S7 z 

udziałem Starosty Nowodworskiego oraz GDDKiA na terenie budowy; 

12. Spotkanie robocze z dyrektorami szkół w sprawie złożenia arkuszy organizacyjnych 

do związków zawodowych opiniujących w bieżącym roku;  

13. Spotkania z mieszkańcami gminy w sprawie bieżących spraw; 

14. Udział w Zarządzie Żuławskiej Lokalnej Grupy Działania w Nowym Dworze 

Gdańskim; 

15. Wyłonienie audytora finansowego w prowadzonym postępowaniu rekrutacyjnym w 

związku z przekroczeniem limitów finansowych przez urząd; 

16. Przeprowadzenie postępowania przetargowego na wykonawcę budowy ul. 

Grunwaldzkiej w Stegnie; 

17. Udział w egzaminie gimnazjalnym w Gimnazjum w Mikoszewie; 

18. Spotkanie z Nadleśniczym Nadleśnictwa Elbląg w sprawie utrzymania parkingów 

leśnych oraz budowy wieży widokowej w Mikoszewie na wzgórzu Albrechta; 

19. Udział w egzaminie gimnazjalnym w Tujsku; 
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20. Wizyta na Targach Rolnych w Starym Polu na zaproszenie Pomorskiego Ośrodka 

Doradztwa Rolniczego; 

21. Spotkanie z rodzicami uczniów z miejscowości Mikoszewo; 

22. Spotkanie z Dyrekcją PKS Elbląg i Radą Sołecką Wsi Chełmek Osada w sprawie 

kursu porannego autobusu dowożącego uczniów do szkół w Nowym Dworze Gd; 

23. Wyłonienie w drodze przetargu inspektora nadzoru budowy ul. Grunwaldzkiej w 

Stegnie; 

24. Zgromadzenie wspólnoty mieszkaniowej przed notariuszem w sprawie powierzenia 

zarządu nieruchomością w miejscowości Broniewo, w której gmina posiada udział 

lokalu mieszkalnego; 

25. Udział w Komisji Rewizyjnej Lokalnej Grupy Rybackiej w sprawie badania 

sprawozdania finansowego za rok 2016; 

26. Spotkanie z Prezesem Klubu Sportowego „Morze”;  

27. Podpisanie umów na termomodernizację budynków będących w użytkowaniu przez 

Gminę Stegna na lata 2017-2018; 

28. Udział w Walnym Zebraniu Lokalnej Grupy Rybackiej zorganizowanym w 

Żuławskim Parku Historycznym w Nowym Dworze Gd; 

29. Udział w Walnym Zebraniu Wspólników Spółdzielni „Partner”; 

30. Zorganizowanie i udział w spotkaniu z radnymi oraz sołtysami w sprawie zmian 

ustawy śmieciowej, w której to nałożono dodatkowe obowiązki odbioru śmieci na 

gminy; 

31. Udział w 72 rocznicy wyzwolenia Obozu Stutthof; 

32. Zorganizowanie spotkania z służbami działającymi na terenie gminy Stegna zgodnie z 

planem pracy Rady Gminy Stegna oraz pracownikami odpowiedzialnymi za 

przygotowanie do sezonu letniego; 

33. Spotkanie z pracownikiem Agencji Nieruchomości Rolnych w sprawie przejęcia 

budynków zgodnie z przyjętą uchwałą Rady Gminy; 

34. Udział w IX Forum Samorządowo - Wodociągowym zorganizowanym w Stegnie; 

35. Wizytacja remontu budynku w miejscowości Popowo, w którym Gmina posiada 

udziały w lokalu; 

36. Udział w uroczystościach 55 - Lecia Szkoły w Mikoszewie zorganizowanym przez 

Dyrektora Panią Katarzynę Janowską wraz z rodzicami; 

37. Spotkanie z pracownikami Nadleśnictwa Elbląg w sprawie utrzymania czystości na 

parkingach leśnych w sezonie letnim 2017r.; 

38. Spotkanie z sołtysami w sprawie bieżącego funkcjonowania oraz Funduszu 

Sołeckiego na 2017r., 

39. Udział w Walnym Zebraniu Członków LOT (Lokalnej Organizacji Turystycznej) 

Gminy Stegna; 

40. Spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia „Przystań Mikoszewo – Ujście Wisły”; 

41. Spotkanie z przedstawicielami firmy „SUPRA BROKERS” w sprawie bieżących 

składek ubezpieczeniowych; 

42. Udział w Misterium Paschalnym w Drewnicy; 

43. Udział w uroczystości rozpoczęcia budowy Szkoły Metropolitarnej w Kowalach; 

44. Spotkanie w Starostwie Powiatowym przy udziale radnej i sołtysów w sprawie 

remontu drogi Żuławki – Bronowo; 

45. Udział w uroczystościach 3-go Maja w Nowym Dworze Gdańskim; 

46. Wręczenie nagród w Mistrzostwach Powiatu Nowodworskiego w Indywidualnej 

Lekkiej Atletyce w Drewnicy. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są uwagi do przedłożonego 

sprawozdania. 
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Radny Michał Ligocki – czy został już wyłoniony wykonawca na ulicę Grunwaldzką w 

Stegnie. 

 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że obecnie trwa postępowanie wyłaniające wykonawcę. Najtańszą 

ofertę spełniającą kryteria, które zostały określone w specyfikacji zamówienia publicznego 

złożyła Firma Eurovia Polska z Gdańska. Jesteśmy przed podpisaniem umów. 

 

Radna Gabriela Danelska wniosła o rozszerzenie punktu 15 sprawozdania. 

 

Zastępca Wójta poprosił o wyjaśnienie Skarbnik Gminy, z jakich powodów nastąpiła 

konieczność zatrudnienia audytora wewnętrznego. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska wyjaśniła, że wynika to z zapisów ustawy o finansach 

publicznych, w przypadku przekroczenia przez gminę dwóch progów, łącznej kwoty 

przychodów i dochodów lub wydatków i rozchodów przekraczających w roku 

kalendarzowym 40 mln zł można zatrudnić firmę zewnętrzną wykonującą audyt w jednostce, 

bądź w przypadku, gdy łączna suma dochodów, przychodów, rozchodów i wydatków 

przekracza 100 mln zł wówczas jest obowiązek zatrudnienia audytora na etat. W tej chwili 

Gmina Stegna przekroczyła próg 100 mln zł. Audytor został zatrudniony na ¼ etatu na czas 

określony.  

 

Więcej zapytań do Sprawozdania z pracy Wójta nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7 Informacja Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji 

Stałych Rady Gminy o pracy miedzy Sesjami. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wniosła o odczytanie informacji przez 

Przewodniczące Komisji. 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj przedstawiła 

informację o pracy Komisji ds. Społecznych: 

 

1. 29.03.2017 – udział w XXX Sesji Rady Gminy Stegna, 

2. 08.05.2017 – udział w spotkaniu w Domu Ludowym w Rybinie poświęconemu 

zagadnieniu „Stan gospodarki odpadami komunalnymi w Gminie Stegna, 

3. 09.05.2017 – udział w spotkaniu w Starostwie Powiatowym w sprawie stanu dróg 

powiatowych w gm. Stegna, a zwłaszcza tragicznego stanu drogi powiatowej 2329 G; 

4. 10.05.2017 – udział w spotkaniu w Domu Ludowym w Rybinie w kwestii 

„Przygotowanie do sezonu letniego na terenie Gminy Stegna”; 

5. 11.05.2017 -  udział w posiedzeniu Komisji ds. Społecznych – omawianie i 

opiniowanie projektów uchwał; 

6. 18.05.2017 - udział w XXXI Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna przedstawiała sprawozdanie  

z działalności Komisji Rewizyjnej:  

 

1. 29.03.2017 – udział w XXX Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. 31.03.2017 - udział w sesji Rady Powiatu Nowy Dwór Gd.; 

3. 20.04.2017 - posiedzenie Komisji Rewizyjnej (kontrola w zakresie finansowania 

świetlic w GOK, podjęcie uchwały absolutoryjnej); 

4. 25.04.2017 - udział w Sesji Rady Powiatu; 
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5. 04.05.2017 – udział w Zebraniu Wiejskim w Dworku; 

6. 09.05.2017 – udział w uroczystościach w muzeum Stutthof w Sztutowie; 

7. 11.05.2017 – udział w posiedzeniu wspólnym komisji Rady Gminy Stegna; 

8. 18.05.2017 - udział w XXXI Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska przedstawiała 

sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu:  

 

1. 21.04.2017 -  uczestnictwo w wizycie studyjnej w Jantarze; 

2. 22.04.2017 – organizacja biegu „Mierzeja po całości”; 

3. 08.05.2017 – zwołanie oraz udział w posiedzeniu Komisji ds. Budżetu; 

4. 11.05.2017 – zwołanie oraz udział w posiedzeniu Komisji Wspólnych. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska przedstawiła informację o swojej i 

Wiceprzewodniczącej pracy między sesjami: 

1. Podpisanie podjętych uchwał podczas poprzedniej Sesji Rady Gminy; 

2. Udział w zorganizowanym przez Park Krajobrazowy sprzątaniu „Mewiej Łachy”; 

3. Organizacja wizyty studyjnej dla grupy samorządowej z gminy Międzyrzec woj. 

Lubuskiego, która odwiedziła gminy Stegna i Krynica Morska; 

4. Udział w organizacji przez 3 gminy biegu „Mierzeja po całości”; 

5. Organizacja koncertu muzycznego Zespołu Fale ze Stegny, Congressio z Mikoszewa i 

Cantare z Mławy; 

6. Udział w spotkaniu z seniorami podczas ich pobytu w Stegnie; 

7. Złożenie kwiatów pod pomnikiem w muzeum Stutthof; 

8. Udział w obchodach 55-lecia placówki oświatowej w Mikoszewie; 

9. Udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy; 

10. Podpisanie zaproszeń i zawiadomień o obecnej Sesji Rady. 

 

Ad. Pkt. Nr 8. Informacja o umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 

2016 roku. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska sprawozdanie zostało Radnym przekazane.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.1. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

darowizny działki nr 177 położonej w miejscowości Bronowo; 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 
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Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/240/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny działki nr 177 

położonej w miejscowości Bronowo 

  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.2. projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze 

darowizny działki nr 246/1 położonej w miejscowości Mikoszewo 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/241/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny działki nr 246/1 

położonej w miejscowości Mikoszewo 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.3 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej, działki nr 776/10 położonej w miejscowości Stegna w drodze 

bezprzetargowej na rzecz jej użytkowników wieczystych 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  
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Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/242/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, działki nr 

776/10 położonej w miejscowości Stegna w drodze bezprzetargowej na rzecz jej 

użytkowników wieczystych 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.4. projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Stegna w roku 2017 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek o nieodczytywanie pełnej treści projektu uchwały. 

Wniosek poddała pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych, za wnioskiem głosowało 12 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady częściowo odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie pełną 

jego treść. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/243/2017 

w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Gminy Stegna w roku 2017 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.5. projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Stegnie 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 
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Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/244/2017 

w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stegnie 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.6. projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty 

miejscowej, terminów płatności, sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 
 

Głos zabrać chciał Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr. 

 

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że w tym momencie w sprawie projektów uchwał głos 

zabierają jedynie Radni.  

Komisje Rady są posiedzeniami otwartymi i można w nich uczestniczyć.  

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/245/2017 

w sprawie określenia dziennych stawek opłaty miejscowej, terminów płatności, 

sposobu jej poboru, określenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.7. projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr V/28/2007 z dnia 

30 marca 2007 roku w sprawie trybu przyznawania i rozliczania dotacji z budżetu 

gminy dla instytucji kultury 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy są jakieś uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały oraz poddała go pod głosowanie. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/246/2017 

w sprawie uchylenia Uchwały Nr V/28/2007 z dnia 30 marca 2007 roku 

w sprawie trybu przyznawania i rozliczania dotacji z budżetu gminy dla 

instytucji kultury  

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 9.8. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Stegna i 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób 

uprawnionych do udzielania ulg 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/247/2017 

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Stegna i 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organów lub osób uprawnionych do udzielania ulg 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.9. projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Gminy Stegna 

na lata 2016 – 2020 z perspektywą do 2025 roku 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, że zgodnie z ustaleniami z 

posiedzenia Komisji zostały zgłoszone uwagi do Programu Rozwoju, Radni otrzymali 

zestawienie złożonych uwag i mieli możliwość zapoznania się z nimi. Niektóre uwagi zostały 

uwzględnione inne nie.  

 

Przewodnicząca Rady złożyła wniosek o nieodczytywanie zestawienie. Wniosek poddała 

pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych, za wnioskiem głosowało 12 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poddała pod głosowanie zatwierdzenie 

powyższego zestawienia w całości. 

 

Obecnych na sali 12 radnych. Za zatwierdzeniem zestawienia uwag głosowało 9 radnych, 3 

radnych wstrzymało się od głosu. 

Zestawienie zostało zatwierdzone (stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały uwzględniający wniesione uwagi i poddała 

go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 7 radnych, 5 radnych 

wstrzymało się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/248/2017 

w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Gminy Stegna na lata 2016 – 2020 z 

perspektywą do 2025 roku 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 9.10. projekt zmiany Uchwały Nr XX/159/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 

24 maja 2016r. w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych 

na terenie Gminy Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, opłaty dodatkowej 

oraz sposobu pobierania tych opłat 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/249/2017 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XX/159/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 24 maja 

2016r. w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania na drogach publicznych 

na terenie Gminy Stegna, ustalenia opłat za postój w tych strefach, opłaty 

dodatkowej oraz sposobu pobierania tych opłat 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.11. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, że zgodnie z właściwościami 

skarga została przekazana Komisji Rewizyjnej Rady Gminy.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Chojna odczytała stanowisko Komisji w 

sprawie przedmiotowej skargi zarzucającej Wójtowi akceptowanie planowanych na sezon 

letni 2017 r. imprez organizowanych przez Gminny Ośrodek Kultury w Stegnie, mimo że w 

roku ubiegłym organizowane imprezy zakłócały ciszę nocną okolicznym mieszkańcom oraz 

turystom wynajmującym pokoje, w którym to uznaje ją za bezzasadną – stanowisko stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Głos zabrać chciała mieszkanka Gminy, która złożyła przedmiotową skargę. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wyjaśniła, że w tym momencie głos zabierają 

tylko Radni. Będzie miała możliwość wypowiedzenia się w punkcie Wolne wnioski i 

informacje. 
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Posiedzenia Komisji, na których są opiniowane materiały na Sesję są otwarte i można było w 

tej sprawie w nich uczestniczyć.  

 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/250/2017 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 9.12. projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Stegna 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska podczas posiedzenia 

Komisja złożyła wniosek o wykreślenie z uzasadnienia do projektu uchwały całej treści 

akapitu 8.  Poprawka została naniesiona.  

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wyjaśniła, że uzasadnienie uwzględniające 

powyższy wniosek zostało Radnym przesłane, uwag nie zgłoszono.  

Nie musi być ta zmiana głosowana, ponieważ Radni przegłosują całą treść uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Chojna odczytała stanowisko Komisji w 

sprawie przedmiotowej skargi zarzucającej brak działań ze strony Wójta Gminy Stegna w 

sprawie prowadzenia wycinki drzew w Mikoszewie, w którym to uznaje ją za bezzasadną – 

stanowisko stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/251/2017 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Stegna 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt Nr. 9.13. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/252/2017 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2017 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.14. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady 

Gminy Stegna z dnia 15 grudnia 2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2017-2030 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 
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Przyjęto uchwałę Nr XXXI/253/2017 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/208/2016 Rady Gminy Stegna z dnia 15 

grudnia 2016 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na 

lata 2017-2030 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 9.15. projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2016 r. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wniosła o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2016 rok. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 023/g276/R/VI/17 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 4 kwietnia 2017 r.  

w sprawie pozytywnej opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2016 

rok (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi. 

 

Radni Gminy nie złożyli zapytań ani wniosków odnośnie przedłożonego sprawozdania 

finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2016 r. oraz informacji o 

stanie mienia Gminy. 

Nie wniesiono również zapytań odnośnie przedstawionej Uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/254/2017 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Stegna za 2016 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt Nr. 9.16. projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Stegna za 2016 r. 

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wniosła o odczytanie wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Stegna w sprawie udzielenia absolutorium oraz Uchwały 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii odnośnie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Chojna odczytała Uchwałę Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Stegna z dnia 20 kwietnia 2017 r. w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2016 rok (uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Chojna odczytała Uchwałę Nr 

047/g276/A/VI/1& Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 

8 maja 2017 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna, w której 

to pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Stegna z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady wniosła o odczytanie opinii odnośnie projektu uchwały przez 

Przewodniczących Komisji.  

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji ds. Społecznych Radna Bogumiła Duraj 
poinformowała, iż opinia komisji odnośnie projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie projektu uchwały zostanie podjęta na sesji. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XXXI/255/2017 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2016 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. pkt Nr. 10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski w imieniu Wójt Gminy Pani Ewy Dąbskiej 

serdecznie podziękować za udzielenie absolutorium. Jest to wspólna praca, nie tylko Wójta, 

ale i pracowników, a w szczególności dziękuje Radnym, którzy przez cały rok nas 

dyscyplinują, Sołtysom, którzy nas wspierali w realizacji funduszu sołeckiego i wszystkim 

osobom, które były zainteresowane realizacją budżetu.  

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski odnośnie interpelacji i zapytań Radnej Gabrieli 

Danelskiej: 

1-2 . Została wyłoniona firma, która będzie wykonywała czterokrotne bronowanie jak 

również przesiewanie plaż, rozpocznie się 6-9.06.2017 r., a ostatnie 15 czy 

16.08.2017r. – szczegółowy harmonogram zostanie podany pisemnie. 



19 

 

3. Odnośnie zatrudnienia pracowników do użyteczno – społecznych udało się pozyskać 5 

osób, którzy będą realizować te zadania w sezonie letnim. 

Podziękował Sołtysom, którzy w ramach funduszu sołeckiego zabezpieczyli środki na 

utrzymanie zieleni i innych rzeczy w miejscowościach.  

4. Odnośnie koszenia jest to w tej chwili ustalane przez pracownika ds. dróg i melioracji. 

5. Rozpatrywane jest złożenie jednego wniosku na rozbudowę placu wkoło remizy 

strażackiej w Drewnicy. 

6. Odnośnie budowy świetlicy w Junoszynie rozumie, że jest to wniosek. Wnioski składa 

się do budżetu, tak, więc będzie to analizowane przy projektowaniu przyszłorocznego 

budżetu. 

Pełna odpowiedź na interpelacje zostanie udzielona pisemnie oraz zamieszczona w 

Biuletynie Informacji Publicznej.   

  

Radna Gabriela Danelska podziękowała za udzielone odpowiedzi. Przypomniała, że 

wniosek o budowę świetlicy w Junoszynie został złożony do tego rocznego budżetu i nie 

został uwzględniony tak samo jak wniosek Radnej Jolanty Kwiatkowskiej o zakup wozu 

strażackiego dla OSP Jantar, mimo tego udało się teraz zagospodarować 400 tyś zł na jego 

dofinansowanie. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski ustosunkowując się do wypowiedzi Radnej 

Gabrieli Danelskiej wyjaśnił, że Wójt tworząc projekt budżetu analizuje wszystkie potrzeby w 

celu zabezpieczenia podstawowych zbiorowych potrzeb mieszkańców. W przypadku 

dodatkowych zadań inwestycyjnych wspólnie po omówieniu możliwości finansowych 

realizacji oraz pozyskaniu środków zewnętrznych. Z uwagi na pojawienie się możliwości 

uzyskania dofinansowania zakupu wozu strażackiego z krajowego programu stworzona 

została możliwość, ale przesunięcie w budżecie nastąpiło kosztem innego zadania. Miejmy 

nadzieję, że to dofinansowanie dojdzie do skutku, wtedy będziemy mogli sobie pogratulować.   

 

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać 

głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza obrad 

Radnej Bogumiły Duraj i wpisały się na listę mówców. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Ad. pkt Nr. 11. Wolne wnioski i informacje.  

 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady XXXI Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Sekretarz obrad Radna Bogumiła Duraj w kolejności zgłoszeń wywoływała do wypowiedzi: 

 

Pan Roman Pawłowski Prezes Oddziału Gminnego ZOSP RP w Stegnie w imieniu 

strażaków podziękował za gest dobrej woli przy deklaracji dofinansowania zakupy 

samochodu bojowego. 

Kwestia tego samochodu była załatwiana w ciągu 1-2 dni. Dziękuje Wójt Gminy, Zastępcy 

Wójta oraz Skarbnikowi za zrozumienie tej sytuacji. Zdaje sobie sprawę, że jest to kosztem 

czegoś. Środki te zostaną dobrze wydatkowane tym bardziej, że samochód ten przewidziany 

jest dla OSP Jantar, które pod względem wyjazdów w ramach KSRG jest na drugim miejscu 

zaraz po Stegnie. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr zwracając się do Przewodniczącej Rady, iż informacje o 

posiedzeniach Komisji Rady znajdujące się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej są 
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nieuaktualniane, np. ostatni wpis o posiedzeniu Komisji ds. Społecznych 29.05.2015 r., 

Komisja ds. budżetu 27.10.2015 r., Wspólne posiedzenie Komisji 27.02.2017 r., Komisja 

Rewizyjna 27.10.2015 r. Odnośnie dyżurów Przewodniczącej Rady nie ma żadnego wpisu. 

Zabierając głos przy uchwale dotyczącej inkasentów opłaty miejscowej chciał zwrócić uwagę, 

iż jest wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego z lutego 2017 r., który wskazuje, że tylko 

imienne wskazanie poprzez podanie imienia i nazwiska osoby fizycznej prawidłowo określa 

inkasenta. Uważa, że Wojewoda przyjrzy się tej uchwale. 

 

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że ani ona ani żaden z Radnych nie jest odpowiedzialny za 

umieszczanie informacji na BIP, zajmują się tym pracownicy Urzędu. 

 

Pani Urszula Staszczak poinformowała, że to ona złożyła skargę na pracowników urzędu 

Gminy w Stegnie, a w szczególności na Wójt Gminy dotyczącą działalności Gminnego 

Ośrodka Kultury w Stegnie w sezonie letnim 2016.  

Działka, na której prowadzono działalność nr 770/1 w Stegnie ma według planu 

zagospodarowania przestrzennego określone funkcje. Funkcją główną jest: teren sportu i 

rekreacji oraz usług publicznych, funkcje dopuszczone: zabudowa związana z obsługą 

terenów sportowych, obiekty i urządzenia sportowe oraz rekreacyjne, parking do obsługi 

terenów sportowych, funkcje wykluczone: mieszkaniowe, produkcyjne, rzemiosła 

usługowego, handlu, wszelkie mogące pogorszyć stan środowiska.  

Przedstawiła kwestie uciążliwe wynikające z prowadzonej przez GOK działalności na 

wskazanej działce. Przed sezonem letnim 2016 udała się do Wójt Gminy z zapytaniem 

właśnie o sezon letni i uzyskała informacje, że na w/w działce planowana jest organizacja 

kabaretów. W późniejszym czasie okazało się, że nie doszło do podpisania umowy i będzie 

prowadzona inna działalność, która miała nie być uciążliwa dla mieszkańców. Okazało się to 

nieprawdą, ponieważ organizowane imprezy trwały do samego rana.  

Po doświadczeniach zeszłorocznych zwróciła się do Wójt z zapytaniem, jakie imprezy będą 

organizowane w tym roku, ponieważ doszły ją słuchy, iż będą to biesiady disco-polo, 

odpowiedzi nie uzyskała. 

Zwrócił się do niej Sołtys Sołectwa z propozycją zorganizowania spotkania z Dyrektorem 

GOK, w którym chciała, aby udział wzięła Pani Wójt. Nie byli obecni ani Wójt ani Zastępca. 

Na tym spotkaniu ona oraz mieszkańcy, którzy wyrazili protest przeciwko prowadzeniu tego 

typu działalności przez 24 h/dobę. 

Dyrektor GOK zapewnił, że nie będzie to w tym roku uciążliwe. Okazuje się, że odbędzie się 

15 imprez disco-polo i biesiady. Co prawda do godziny 22 imprezy mogą być, natomiast po 

godz. 22:01 już zgodnie z prawem nie mogą się odbywać. Nikt prawa nie może łamać. 

Prowadzona działalność nie jest zgodna z zapisami planu zagospodarowania.  

Składa protest, ponieważ nie jest możliwe wytrzymać 24 godzinny łomot w domu. Nie tylko 

ona, ale i okoliczni mieszkańcy prowadzą wynajem pokoi i po niecałej dobie ludzie 

rezygnują, bo w takich warunkach nie można wypoczywać. Nie wypowiada się tylko we 

własnym imieniu, ale również w imieniu mieszkających wkoło, którzy ją do tego upoważnili.  

Jest to teren otwarty i nie nadaje się na tego typu imprezy. Swojego czasu odbywały się 

imprezy w sali GOK, miały miejsce pewne mankamenty, ale ówczesny Wójt Pan Pawłowski 

wzywał dzierżawcę, sąsiadujących mieszkańców i można było dojść do jakiegoś 

porozumienia, ale działo się to w budynku a nie na przestrzeni otwartej.  

Prosi o wyrozumiałość, chce normalnie funkcjonować. Władza po to została wybrana, aby 

działać na korzyść mieszkańców a nie przeciwko nim.  

Prosi o przychylne ustosunkowanie się do jej prośby, w przeciwnym razie sprawę podaje do 

prokuratora.   
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Przewodnicząca Rady poprosiła o ustosunkowanie się Dyrektora Gminnego Ośrodka 

Kultury. 

 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Łukasz Niedźwiecki odnosząc się do wypowiedzi 

Pani Staszczak w sprawie organizacji kabaretów w ubiegłym roku wyjaśnił, że stwierdzenie, 

iż Gmina nie podpisała umowy jest nieprawdą, ponieważ Gmina nie była stroną odnośnie 

tych wydarzeń, które miały być a się nie odbyły. Agencja artystyczna działająca na tym 

terenie udała się do Gminy, ale została skierowana do GOK. Sporządzona została lista grup 

kabaretowych, które miały wystąpić. Cała akcja promocyjna została troszeczkę zaniedbana ze 

strony organizatora. W niedalekim czasie przed terminem rozpoczęciem się imprez 

organizator wycofał się, mimo sprzedanej już części biletów, nie podpisał umowy z GOK. 

Osoby, które nabyły już bilety w ostatniej chwili zostały poinformowane, że kabarety nie 

odbędą się w Stegnie tylko w Krynicy Morskiej.  

Kolejna kwestia to sformułowanie „późne godziny nocne”, skarżąca nie podaje konkretnie. 

Imprezy nie odbywały się tak długo. Było inne miejsce, które zakłócało spokój mieszkańców 

i turystów, a mianowicie miejsce tuż za budynkiem GOK. Imprezy na placu kończyły się do 

godziny 24. Tak jak już wspomniał w piśmie do Pani Staszczak w tym roku nie będą miały 

miejsca nieprzyjemności, które wydarzały się w roku ubiegłym, nie zostanie wydzierżawiony 

teren za budynkiem GOK, gdyż właśnie na tą działalność było najwięcej zgłoszeń na Policję 

odnośnie zakłócania ciszy. 

Została wstępnie przeprowadzona ankieta na temat oczekiwań, potrzeb, ewentualnych uwag, 

skarg na terenie Stegny, Jantaru i Mikoszewa. Są 2-3 osoby zgłaszające sprzeciw. W ankiecie 

głównie pada godzina zakończenia imprez 23-24.  

Druga część ankiety zostanie przeprowadzona w miesiącach wakacyjnych i będzie bardziej 

skierowana do turystów.  

Podsumowując imprezy będą odbywały się do godziny 22, natomiast główne imprezy – gale 

do godziny 23-24. Zgłosił ten fakt już na Policji.  

Odnośnie zebrania, które zostało zorganizowane przy pomocy Pana Sołtysa to nie było 

spotkanie na poziomie. Wzięła w nim udział Pani Staszczak oraz 4-5 innych 

zainteresowanych osób. Zadawane pytania zarazem były odpowiedziami na nie, nie miał 

możliwości wypowiedzenia się. 

Odbyło się również zebranie sołeckie, w którym uczestniczył z uwagi na to, iż domniemał, że 

temat będzie poruszany.     

 

Pani Urszula Staszczak uzupełniając powiedziała, że mieszka obok i bardzo dobrze wie, do 

której godziny, jakie imprezy się odbywały. Hałas i muzyka dobiegał do godzinnych rannych 

właśnie z działki nr 770/1. Pierwszy raz w historii Stegny jest taka sytuacja, żeby tak 

ignorować mieszkańców. Teren ten nie jest przeznaczony na tego typu imprezy.  

 

Pan Andrzej Gołębiewski zapytał o stan renowacji ulic w Stegnie, a konkretnie  

ul. Grunwaldzka oraz Gdańska odcinek nr 88 za domem nauczyciela oraz odcinek w kierunku 

nieruchomości Państwa Maszke. Szczególnie interesuje go odcinek 88 z uwagi na to, iż 

mieszka tam osoba na wózku inwalidzkim. Po opadach deszczu w ogóle nie jest w stanie 

wyjechać stamtąd. Z rozmowy z zainteresowanym dowiedział się, że Sołtys obiecał, iż jeżeli 

nie będzie już śniegu droga ta zostanie utwardzona. Czy są jakieś działania w tym kierunku 

podejmowane.  

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski wyjaśnił, że w budżecie na rok bieżący 

zaplanowanych jest kilka dróg w miejscowości Stegna do realizacji opracowania 

dokumentów projektowych. Sołectwo również zabezpieczyło pewne środki w swoim 

budżecie. Obecnie droga, o której Pan mówi z uwagi na to, że był tam ograniczony wjazd 
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trwa obecnie procedura wykupu części działki. Projektant wykonuje koncepcję oraz 

zagospodarowanie tego odcinka drogi. W pierwszej kolejności należy wykonać odwodnienie. 

Ma nadzieję, że do końca tego roku uda się zrealizować te kwestie zawarte w funduszu 

sołeckim oraz w budżecie gminy. Jest to kwestia priorytetowa, aby ten zakres jak najszybciej 

zrealizować. Ubolewa na tą sytuacją i utrudnieniami, z jakimi zmaga się osobą 

niepełnosprawna tam mieszkająca, ale podkreśla, że są to wieloletnie zaniedbania w zakresie 

dróg. 

Dodał, że na terenie gminy znajduje się wiele dróg powiatowych, które sukcesywnie z 

pomocą i zgodą Rady Powiatu i Starosty udaje się remontować. 

W tym miejscu chciałby poinformować i przeprosić za utrudnienia na odcinku Stegienka – 

Chorążówka. Firma zaczyna już prace.  

Następną drogą, która będzie realizowana jest ul. Grunwaldzka w Stegnie. Trwa procedura 

wyłonienia wykonawcy. Najlepszą ofertę złożyła firma Eurovia z Gdańska. Pracę niebawem 

się rozpoczną. 

 

Radny Zygmunt Flejszar podziękował Przewodniczącej Rady a byłej Wójt Gminy, że 

wspólnie z poprzednią Radą Gminy odważyła się rozpocząć odnowę parku wozów bojowych 

w Gminie Stegna.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła XXXI Sesję Rady Gminy. 
 

 

 

Nagranie video z obrad sesji dostępne na stronie: 
 
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/14405,mieszkancy-gminy-groza-prokuratorem-

brak-aktualizo 
 

 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Furman 

       Przewodnicząca Rady 

       (-) Jolanta Kwiatkowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/14405,mieszkancy-gminy-groza-prokuratorem-brak-aktualizo
http://www.zulawyimierzeja24.pl/aktualnosci/14405,mieszkancy-gminy-groza-prokuratorem-brak-aktualizo
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Załączniki do protokołu: 

Ad pkt. Nr 8 Informacja o umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 

2016 roku. 
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Ad pkt. Nr 9.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Gminy Stegna na lata 2016 – 2020 z perspektywą do 2025 roku 

 

ZESTAWIENIE UWAG DO PROGRAMU ROZWOJU GMINY STEGNA NA LATA 2016-2020 Z PERSPEKTYWĄ DO 2025 r. PRZEKAZANYCH 

PO SPOTKANIU KOMISJI DS. BUDŻETU ORAZ KOMISJI DS. SPRAW SPOŁECZNYCH, KTÓRE ODBYŁY SIĘ 11 MAJA 2017r. 

 

Wnioskodawca Uwaga Wnioskodawców Zapis w Programie 

Rozwoju Gminy Stegna  

przed zmianą 

Zapis w Programie 

Rozwoju Gminy Stegna po 

zmianie  

Uwaga/komentarz Urząd 

Gminy 

Gabriela Danelska 

Radna Gminy Stegna 

 

 

1. Zagrożeniem dla gleb 

przyległych do pasów 

drogowych są spaliny 

pojazdów mechanicznych 

(m.in. Pb, WWA) oraz 

zasolenie z zimowego 

utrzymania dróg.- trudno 

mi w to uwierzyć s.27 

 

 

 

 

 

 

2. Powierzchnia zlewni 

każdego z kąpielisk wynosi 

10.000 km2, a teren 

kąpielisk jest 

ogrodzony. Każde 

kąpielisko posiada 

wyposażenie techniczne 

(toalety, kosze na śmieci 

ustawione co 25 m) 

pozwalające zadbać o jego 

czystość.- czy rzeczywiście 

 

1. Stan gleb na terenie 

gminy Stegna jest 

stosunkowo dobry, z 

wyjątkiem bezpośrednio  

przyległych do głównych 

dróg. Zagrożeniem dla gleb 

przyległych do pasów 

drogowych są  

spaliny pojazdów 

mechanicznych (m.in. Pb, 

WWA) oraz zasolenie z 

zimowego utrzymania  

dróg.  

 

2. Na terenie gminy znajdują 

się trzy kąpieliska strzeżone: 

kąpielisko Mikoszewo, 

Stegna oraz Jantar. 

Powierzchnia zlewni 

każdego z kąpielisk wynosi 

10.000 km2, a teren 

kąpielisk jest  

ogrodzony. Każde kąpielisko 

posiada wyposażenie 

techniczne (toalety, kosze na 

 

1. Stan gleb na terenie 

gminy Stegna jest 

stosunkowo dobry, z 

wyjątkiem bezpośrednio  

przyległych do głównych 

dróg. Zagrożeniem dla gleb 

przyległych do pasów 

drogowych są  

spaliny pojazdów 

mechanicznych (m.in. Pb, 

WWA) oraz zasolenie z 

zimowego utrzymania  

dróg. s.26 

 

2. Na terenie gminy znajdują 

się cztery kąpieliska 

strzeżone: kąpielisko 

Mikoszewo, Stegna I, Stegna 

II oraz Jantar. Powierzchnia 

zlewni każdego z kąpielisk 

wynosi 10.000 km2, a teren  

kąpielisk jest wydzielony. 

Każde kąpielisko posiada 

wyposażenie techniczne 

(toalety, kosze na  

 

1.Nie została uwzględniona 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2.Wprowadzono korektę zapisu. 
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toalety są na kąpielisku i 

kosze co 25 m??s.40 

 

 

 

 

 

 

 

3.Są to ośrodki 

wypoczynkowe, 

pensjonaty, campingi, pola 

namiotowe, bary, 

smażalnie, kawiarnie, 

restauracje, punkty 

handlowe (spożywcze, 

chemiczne, odzieżowe, 

mięsne, prasa, budowlane, 

rybne, pamiątkarskie, itp.), 

hurtownia nabiału, 

hurtownia 

ogólnospożywcza, zakłady 

fryzjerskie, warsztaty 

samochodowe, puby, 

dyskoteki, itp.- brak tego 

typu lokali s.55 

 

4. Gimnazjum im. Na 

Bursztynowym Szlaku w 

Mikoszewie,- zostaje 

wygaszone…czy powinno 

być? S.64 

 

 

 

śmieci  

ustawione co 25 m) 

pozwalające zadbać o jego 

czystość. Na teren kąpieliska 

nie można  

wprowadzać zwierząt, a 

sprzątnie plaży odbywa się 

dwa razy na dobę. 

 

3. Są to ośrodki 

wypoczynkowe, pensjonaty, 

campingi, pola  

namiotowe, bary, smażalnie, 

kawiarnie, restauracje, 

punkty handlowe 

(spożywcze, chemiczne,  

odzieżowe, mięsne, prasa, 

budowlane, rybne, 

pamiątkarskie, itp.), 

hurtownia nabiału,  

hurtownia 

ogólnospożywcza, zakłady 

fryzjerskie, warsztaty 

samochodowe, puby, 

dyskoteki,  

itp.   

 

4. Gimnazjum im. Na 

Bursztynowym Szlaku w 

Mikoszewie,  

 

 

 

 

 

śmieci) pozwalające zadbać 

o jego czystość. Na teren 

kąpieliska nie można 

wprowadzać  

zwierząt, a sprzątnie plaży 

odbywa się dwa razy na 

dobę s.39 

 

 

3. Są to ośrodki 

wypoczynkowe, pensjonaty, 

campingi, pola  

namiotowe, bary, smażalnie, 

kawiarnie, restauracje, 

punkty handlowe 

(spożywcze, chemiczne,  

odzieżowe, mięsne, prasa, 

budowlane, rybne, 

pamiątkarskie, itp.), 

hurtownia nabiału,  

hurtownia 

ogólnospożywcza, zakłady 

fryzjerskie, warsztaty 

samochodowe, itp. s.54 

 

 

 

4. Gimnazjum im. Na 

Bursztynowym Szlaku w 

Mikoszewie17 
17 Gimnazjum zostaje 

wygaszone, a z dniem 1 

września 2017 r. powstaje 

Szkoła Podstawowa im. Na 

Bursztynowym Szlaku w 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3.Została uwzględniona  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.Została 

uwzględniona/doszczegółowiono 

stan faktyczny 

 

 

 

 

 



27 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. W gminie Stegna liczba 

uczniów w ostatnich latach 

wzrasta.- cały czas mówi 

się, że maleje? S.65 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5.W gminie Stegna liczba 

uczniów w ostatnich latach 

wzrasta. Trend ten ma 

charakter stały  

i w przeciwieństwie do 

sytuacji w kraju (gdzie 

liczba uczniów spada 

zarówno w szkołach  

podstawowych i 

gimnazjach). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mikoszewie, zgodnie z 

reformą oświaty 

wprowadzoną wchodzącą w 

życie 1 września 2017 r. na 

podstawie  Ustawy z dnia 14 

grudnia 2016 r. – Prawo 

oświatowe (Dz. U. poz.59) 

oraz Ustawy z dnia 14 

grudnia 2016 r. – Przepisy 

wprowadzające ustawę – 

Prawo oświatowe (Dz. U. 

poz. 60) s.63 

 

5. W gminie Stegna liczba 

uczniów w ostatnich latach 

wzrasta18. Trend ten ma 

charakter stały  

i w przeciwieństwie do 

sytuacji w kraju (gdzie 

liczba uczniów spada 

zarówno w szkołach  

podstawowych i 

gimnazjach). 
18 W latach 2014/2015 jest 

większa liczba uczniów co 

spowodowane było tym, że 

w tych latach dzieci 6-letnie 

musiały iść do I klasy szkoły 

podstawowej, w kolejnym 

roku 2015/2016 liczba też 

się zwiększa dlatego, że 

coraz większa liczba dzieci 

6-letnich zaczyna uczęszczać 

do I klasy szkoły 

podstawowej. Ogólna liczba 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5.Została 

uwzględniona/doszczegółowiono 

stan faktyczny 
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6. Aby pokazać największe 

możliwości 

zaprezentowano potencjał 

w postaci wykresu 13. 

Wykres prezentuje 

wyraźnie, że największy 

potencjał rozwojowy 

Gminy Stegna zawarty jest 

w możliwości oparcia się o 

współpracę z otoczeniem i 

kulturę, a także 

wykorzystanie dobrej bazy 

oświatowej s.81 

 

7. Czy analiza swot jest 

prawidłowa?? s.88 

 

 

 

 

8. Poprzez organizację np. 

spływów kajakowych 

można rozwijać turystykę 

weekendową oraz 

agroturystykę-  rozwijać 

turystykę powinno się po 

przez infrastrukturę 

wodną (rozbudowa 

pomostów slipów, cpn-ów  

przybrzeżnych, parkingów, 

ciekawych ofert 

pozasezonowych) 

 

 

 

6. Aby pokazać największe  

możliwości zaprezentowano 

potencjał w postaci wykresu 

13. Wykres prezentuje 

wyraźnie,  

że największy potencjał 

rozwojowy Gminy Stegna 

zawarty jest w możliwości 

oparcia się  

o współpracę z otoczeniem i 

kulturę, a także 

wykorzystanie dobrej bazy 

oświatowej.  

 

- 

 

 

 

 

 

8. Poprzez organizację np.  

spływów kajakowych można 

rozwijać turystykę 

weekendową oraz 

agroturystykę (np. w  

miejscowościach nie 

mających linii brzegowej), 

co może być korzystne także 

pod  

względem handlowym. . 

Dobrze rozwinięta sieć 

komunikacyjna może pomóc 

dzieci odznacza się bardzo 

małym wzrostem. S.64  

 

6. Aby pokazać największe  

możliwości zaprezentowano 

potencjał w postaci wykresu 

13. Wykres prezentuje 

wyraźnie,  

że największy potencjał 

rozwojowy Gminy Stegna 

zawarty jest w możliwości 

oparcia się  

o współpracę z otoczeniem i 

kulturę, a także 

wykorzystanie dobrej bazy 

oświatowej s.80 

 

- 

 

 

 

 

 

8. Poprzez organizację np.  

spływów kajakowych można 

rozwijać turystykę 

weekendową oraz 

agroturystykę (np. w  

miejscowościach nie 

mających linii brzegowej), 

co może być korzystne także 

pod  

względem handlowym. 

Dobrze rozwinięta sieć 

komunikacyjna może pomóc 

 

 

 

6. Nie została uwzględniona 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7.Uwaga nie została 

uwzględniona 

Z uwagi na obszerność tabeli 

zamieszczono ją  osobno-zał.nr 

1. 

 

8. Uwaga nie została 

uwzględniona 
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Trudnym do rozwiązania 

ograniczeniem jest brak 

wyznaczonych terenów 

inwestycyjnych w gminie  - 

zmiana MPZP s.90 

 

9.Warto również poszerzać 

ofertę kulturalną 

(regionalny produkt) oraz 

rozbudować bazę sportową 

sprzyjającą napływowi 

turystów (siłownie na 

powietrzu, ściezki 

rowerowe, ściezki 

zdrowia)-zejścia z plaży, 

toalety, deptaki, 

promenady, amfiteatry, 

parkingi s.91 

 

10. Odbudowa zaplecza 

socjalnego przy Centrum 

Aktywności 

Sportowej - co to jest i 

gdzie?? 

w poszukiwaniach  

zarówno turystów, 

inwestorów jak i osób 

zainteresowanych 

osadnictwem w czystej i 

pięknej  

okolicy.  

Trudnym do rozwiązania 

ograniczeniem  

jest brak wyznaczonych 

terenów inwestycyjnych w 

gminie 

 

9. Warto również poszerzać 

ofertę kulturalną (regionalny 

produkt) oraz rozbudować 

bazę  

sportową sprzyjającą 

napływowi turystów 

(siłownie na powietrzu, 

ścieżki rowerowe,  

ścieżki zdrowia), 

 

 

 

 

- 

  

w poszukiwaniach  

zarówno turystów, 

inwestorów jak i osób 

zainteresowanych 

osadnictwem w czystej i 

pięknej  

okolicy s.89 

Trudnym do rozwiązania 

ograniczeniem  

jest brak wyznaczonych 

terenów inwestycyjnych w 

gminie s.89 

 

9. Warto również poszerzać 

ofertę kulturalną  

(regionalny produkt) oraz 

rozbudować bazę 

rekreacyjną sprzyjającą 

napływowi  

turystów (zejścia na plażę, 

toalety, deptaki, promenady, 

amfiteatry, siłownie na  

powietrzu, ścieżki 

rowerowe, ścieżki zdrowia) 

s.90  

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

Uwaga nie została 

uwzględniona, brak 

doszczegółowienia jakie 

przeznaczenie/jaka lokalizacja 

 

 

9. Uwaga została uwzględniona 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10.zaplecze sportowe/socjalne 

znajduje się przy ul. Sportowej 

w Stegnie (boisko w Stegnie) 

Janusz Szwedowski  

Prezes Stowarzyszenia  

"Żuławki i Książęce Żuławy"   

 

11. Uwaga dot. 2.4.7 

ENERGIA 

ODNAWIALNA  

Gmina Stegna posiada 

2.4.7 ENERGIA 

ODNAWIALNA  

Gmina Stegna posiada 

bardzo dobre warunki dla 

2.4.7 ENERGIA 

ODNAWIALNA  

Gmina Stegna posiada 

bardzo dobre warunki dla 

11.  Uwaga została 

uwzględniona 
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 bardzo dobre warunki dla 

wprowadzania i 

eksploatowania  

specjalistycznych urządzeń 

wykorzystujących 

odnawialne źródła energii 

(OZE). Preferowanymi  

urządzeniami typu OZE 

powinny być systemy 

solarne, tj. kolektory 

słoneczne i ogniwa  

fotowoltaiczne, a także 

biogazownie, kotłownie na 

biomasę i pompy ciepła 

oraz w ograniczonym 

zakresie elektrownie 

wiatrowe -tj. usunięcia 

zapisu dot. elektrowni 

wiatrowych s.62 

 

12. Należy poprawić „ 

Wisłę i Szkarpawę jako 

część szlaku turystycznego 

łączącego Trójmiasto 

poprzez Zalew  z wodami 

jezior mazurskich”s.57 

 

 

  

wprowadzania i 

eksploatowania  

specjalistycznych urządzeń 

wykorzystujących 

odnawialne źródła energii 

(OZE). Preferowanymi  

urządzeniami typu OZE 

powinny być systemy 

solarne, tj. kolektory 

słoneczne i ogniwa  

fotowoltaiczne, a także 

biogazownie, kotłownie na 

biomasę i pompy ciepła oraz 

w ograniczonym zakresie 

elektrownie wiatrowe18 

 

 

 

 

 

12. Wisłę i Szkarpawę jako 

część szlaku turystycznego 

łączącego Trójmiasto 

poprzez Zalew  z wodami 

jezior mazurskich1 

wprowadzania i 

eksploatowania  

specjalistycznych urządzeń 

wykorzystujących 

odnawialne źródła energii 

(OZE). Preferowanymi  

urządzeniami typu OZE 

powinny być systemy 

solarne, tj. kolektory 

słoneczne i ogniwa  

fotowoltaiczne, a także 

biogazownie, kotłownie na 

biomasę i pompy s.62 

 

 

 

 

 

 

 

12. Wisłę i Szkarpawę jako 

część szlaku turystycznego 

łączącego Trójmiasto 

poprzez Zalew   

z wodami Pojezierza 

Ostródzko-Iławskiego s.57 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

12.Uwaga została uwzględniona-

poprawiono 
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Zał. nr 1.  do ZESTAWIENIA UWAG DO PROGRAMU ROZWOJU GMINY STEGNA NA LATA 2016-2020 Z PERSPEKTYWĄ DO 2025 r. 

PRZEKAZANYCH PO SPOTKANIU KOMISJI DS. BUDŻETU ORAZ KOMISJI DS. SPRAW SPOŁECZNYCH,  

KTÓRE ODBYŁY SIĘ 11 MAJA 2017r. 
 

Wnioskodawca Uwaga Wnioskodawców Zapis w Programie 

Rozwoju Gminy Stegna  

przed zmianą 

Zapis w Programie 

Rozwoju Gminy 

Stegna  po zmianie  

Uwaga/komentarz 

Urzędu Gminy 

Gabriela Danelska  

 

 

 

 

 

 

 

Czy analiza swot jest prawidłowa?? s.88 

 

 

 

- 

 

 

- 

 

 

Uwaga/opinia nie 

została 

uwzględniona 



 

Ad pkt. Nr 9.11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Stegna 
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Ad pkt. Nr 9.12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy Stegna 
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Ad pkt. Nr 9.15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2016 r. 
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Ad pkt. Nr 9.16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Stegna za 2016 r. 
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